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Zápis ze schůze rozhodčích Klubu Hoopers z.s. 

Datum a místo: 27.1.2024 18.00 – 20.40 hod., online Google Meet (oznámení viz příloha) 

Přítomni:  

Jitka Holá (předsedkyně klubu) 
Francová Ivana (jednatel klubu) 
Bencsíková Erika 
Benediktová Markéta 
Frimmelová Hana 
Gromovská Alžběta 
Jelínková Tereza 
Kolevová Martina 
Lengyelová Veronika  
Macáková Ilona 
Matušovičová Eva 
Richterová Tereza 
Šteinerová Lucia 
 
Omluveni: 
Bauerová Jana (místopředsedkyně klubu) 
 
Neomluveni: 
Dvořáková Patricie 
Hrušková Nikol  
Jourová Miroslava 
Němcová Monika 
Višvaderová Veronika 
 
 
Program:  

1. Zahájení 
2. Změny do řádu klubu a směrnice rozhodčích 

I. Posuzování barelu 

II. Branky – před a kombinace 

III. Zrušení více diskvalifikací při opakovaném navádění 

IV. Minimální vzdálenosti mezi překážkami 

V. Zavedení více odmítnutí na jedné překážce 

VI. Vypustit penalizaci za záda 

VII. Diskvalifikace za vyslání ze čtverce „outem“ na první překážku 

VIII. Zvýšení vzdálenosti mezi nenásledujícími překážkami na min. 2 m 

IX. Stanovení ceny za ubytování rozhodčích  

X. Stanovení obtížnosti a hodnocení u Open běhů 

XI. Stanovení maxim. vzdálenosti nejvzdálenější překážky od čtverce 

XII. Stanovení ceny za posuzování rozhodčích 

XIII. Limit posouzených běhů rozhodčím za jeden den 

XIV. Maximální počet běhů týmu – zkoušek za jeden den 

XV. Zrušení 2 typů disků a ponechání jen jednoho disku 
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Průběh jednání: 

1. Schůzi zahájila jednatelka klubu Iva Francová. Online schůzky se zúčastnilo 11 rozhodčích 
z celkového počtu 16 rozhodčích (tento počet nezahrnuje členky výboru Ivu Francovou a Janu 
Bauerovou).  

2. Od 19.12.2023 do 20.1.2024 proběhla ve skupině „Rozhodčí Klubu Hoopers“ diskuze k návrhům 
změn předložených výborem klubu plus byly navrženy rozhodčími další návrhy na úpravy. 
Předmětem schůzky je tyto body probrat a následně o nich hlasovat. 

Ad I.  Posuzování barelu 
Při špatném náběhu ODMÍTNUTÍ, při uzavření kruhu 360⁰ ze špatné strany DISK, nákres bude podle 
tohoto upraven. 

Hlasování: 11 hlasů pro 
Závěr: schváleno 

Ad II.  Branky – před a kombinace 
Výbor navrhl zrušit kombinace překážek pro zkoušky a open běhy a ponechat je jen pro doprovodné 
hry. Tento bod nebyl nadále řešen. Dráha okolo branky může být po jedné nebo druhé straně branky. 
Závěr: nehlasováno 

Ad III.  Zrušení více diskvalifikací při opakovaném navádění 

Výbor navrhl zrušení diskvalifikace při opakovaném navádění na odmítnutou překážku pomoci jiných 
překážek. 

Hlasování: 7 hlasů proti a 2 hlasy pro (2 rozhodčí nebyly na příjmu) 
Závěr: neschváleno 

Ad IV.  Minimální vzdálenosti mezi překážkami 
Výbor navrhl navýšení minimální vzdálenosti: 
H0, H1, H2, H3, HCh 
S - 3,4,5,6,7 
L – 4,5,6,7,8 
Po diskuzi bylo navrženo sjednotit minimální vzdálenosti pro H0 a H1 vzhledem k různým velikostem 
čtverce na: 
H0, H1, H2, H3, HCh 
S - 4,4,5,6,7 
L – 5,5,6,7,8 

Hlasování: 11 hlasů pro 
Závěr: schváleno 

Ad V. Zavedení více odmítnutí na jedné překážce   
Z prosincovo-lednové FB diskuze vznikl návrh, aby každé odmítnutí na překážce bylo penalizováno. To 
znamená 3x odmítnutí = DISK. 

Hlasování: 9 hlasů proti a 2 hlasy pro  
Závěr: neschváleno 

Ad VI.  Vypustit penalizaci za záda 
Z FB diskuze rozhodčích i členů klubu byl předložen návrh – VYPUSTIT PENALIZACI ZA ZÁDA.  
Dle názoru výboru jsou záda v Hoopers irelevantní, protože psovod by měl stále sledovat svého psa a při 
větších vzdálenostech je zcela nesmyslné se k němu točit zády. 

Hlasování: 11 hlasů pro 
Závěr: schváleno 
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Ad VII. Diskvalifikace za vyslání ze čtverce „outem“ na první překážku 
Z FB diskuze rozhodčích byl předložen tento návrh. Byla okolo toho velká diskuze. 

Hlasování: 11 hlasů pro 
Závěr: schváleno 

Ad VIII. Zvýšení vzdálenosti mezi nenásledujícími překážkami na min. 2 m 
Návrh výboru, který byl hodně diskutován, a dle rozhodčích je třeba brát ohled na velká a rychlá 
plemena a stavět překážky dále od sebe, např. 3 m. 

Hlasování: 9 hlasů pro a 2 hlasy proti 
Závěr: schváleno 

Ad IX. Stanovení ceny za ubytování rozhodčích 
Z FB diskuze rozhodčích byl předložen návrh na navýšení částky za ubytování pro rozhodčí, protože za 
cenu uvedenou ve směrnici (i když je uvedena jako minimální) nelze ubytování sehnat. Po diskuzi bylo 
navrženo upravit formulaci následovně: 
POŘADATEL PO DOHODĚ S ROZHODČÍM ZAJISTÍ ROZHODČÍMU ADEKVÁTNÍ UBYTOVÁNÍ. 

Hlasování: 11 hlasů pro 
Závěr: schváleno 

Ad X. Stanovení obtížnosti a hodnocení u Open běhů 
Výbor navrhuje na základě požadavků členů sjednotit obtížnost a hodnocení u Open běhů. Po diskuzi 
bylo navrženo hlasovat pouze o jednotném hodnocení – Hodnocení H1 (čtverec 3x3 m) a obtížnost 
ponechat na pořadateli a rozhodčím podle přihlášených týmů (H1 nebo H2). 

Hlasování: 11 hlasů pro  
Závěr: schváleno 

Ad XI.  Stanovení maxim. vzdálenosti nejvzdálenější překážky od čtverce 

Výbor navrhl tuto změnu nyní neřešit, rozhodčí však projevily zájem to řešit a dohodly se, že 
potřebují čas, aby si mohly prohlídnout své zkouškové parkury a vyjádřit se ke vzdálenostem, které 
byly navrženy v prosinco-lednové FB diskuzi.  
Do skupiny na FB bude vyvěšena anketa s navrhovanými vzdálenostmi a do 20.2.2024 proběhne tímto 
způsobem hlasování. O výsledku budou rozhodčí informováni následující den a členové na členské 
schůzi. 
Závěr: nehlasováno – anketa 

Ad XII.  Stanovení ceny za posuzování rozhodčích 
Z FB diskuze rozhodčích byl předložen návrh na navýšení částky za posuzování. 
Do skupiny na FB bude vyvěšena anketa s pevnou minimální sazbou za posuzování a do 20.2.2024 
proběhne tímto způsobem hlasování. O výsledku budou rozhodčí informováni následující den a členové 
na členské schůzi. 
Závěr: nehlasováno – anketa 

Ad XIII.  Limit posouzených běhů rozhodčím za jeden den 
Z diskuze rozhodčích byl předložen návrh na stanovení limitu posouzených běhů rozhodčím za jeden 
den. 
Do skupiny na FB bude vyvěšena anketa s danými limity 200 běhů za den, více nebo méně a do 
20.2.2024 proběhne tímto způsobem hlasování. O výsledku budou rozhodčí informováni následující den 
a členové na členské schůzi. 
Závěr: nehlasováno – anketa 

 



 
 

4 
 

Ad XIV.  Maximální počet běhů týmu – zkoušek za jeden den 
Z diskuze rozhodčích byl předložen návrh na stanovení maximálního počtu běhů týmu za jeden den. 
Do skupiny na FB bude vyvěšena anketa s návrhy maxim. počtu běhů za den a do 20.2.2024 proběhne 
tímto způsobem hlasování. O výsledku budou rozhodčí informováni následující den a členové na členské 
schůzi. 
Závěr: nehlasováno – anketa 

Ad XV. Zrušení 2 typů disků a ponechání jen jednoho disku 
Z diskuze rozhodčích byl předložen návrh na zrušení dvou typů disků a ponechání jen jednoho disku. 
Do skupiny na FB bude vyvěšena anketa a do 20.2.2024 proběhne tímto způsobem hlasování. 
O výsledku budou rozhodčí informováni následující den a členové na členské schůzi. 
Závěr: nehlasováno – anketa 

 

Zapsala: Jitka Holá 
Kontrolovala: Iva Francová 
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